

Flair Airlines adds service to London, Ontario

- **Once weekly service to Tucson, Arizona from London begins on December 5**
- **London International Airport joins Flair’s winter base for its first year of service with fares starting at \$99**

Edmonton, Alberta, June 14, 2022 – Flair Airlines, Canada’s everyday low fare airline, is launching non-stop service to London International Airport. Once weekly service will connect London, Ontario to sunny Tucson, Arizona, from the beginning of December through the end of March.

“We’re delighted to add an additional airport to our upcoming Tucson Winter Base, and we’re very excited to add London to our network. We’ve seen the demand for non-stop sun this winter and we are pleased to offer an affordable option to London and the surrounding area,” said Stephen Jones, Chief Executive Officer, Flair Airlines. “There is no shortage of national parks, attractions, and vibrant nightlife in Tucson, and we can’t wait for Canadians to get out and explore it all. We look forward to our continued partnership with London International Airport.”

“London International Airport is ecstatic to welcome Flair Airlines to London for the first time in history. We look forward to building the relationship with Flair Airlines over the long term and offering travelers in London and Southwestern Ontario direct air service to exciting destinations at extremely affordable prices.” Said Scott McFadzean, President and CEO of London International Airport. “We are confident this first announcement with Flair service from London, Ontario to Tucson, Arizona this winter will be a big hit within the community and offer travelers direct service to the sunniest state in the US.”

London International Airport is one of six airports that are part of the Winter Base in Tucson, during the winter season. The airport joins Edmonton International Airport, Fort McMurray International Airport, Lethbridge Airport, Prince George, and Windsor International Airport in the program.

One-way fares to Tucson from London, including taxes and fees, begin at \$99 CAD. There are limited seats and availability for the fares. Flights from London are now available for booking at <https://www.flyflair.com>.

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada’s leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 35 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media inquiries, please contact:

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



Flair Airlines ajoute un service à London, Ontario

- **Une fois par semaine, le service vers Tucson, en Arizona, au départ de London commence le 5 décembre**
- **L'aéroport international de London rejoint la base d'hiver de Flair pour sa première année de service avec des tarifs à partir de 99 \$**

Edmonton, Alberta, le 14 juin 2022 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne à bas prix au quotidien, lance un service sans escale vers l'aéroport international de London. Une fois par semaine, un service reliera London, en Ontario, à la ville ensoleillée de Tucson, en Arizona, du début décembre à la fin mars.

« Nous sommes ravis d'ajouter un aéroport supplémentaire à notre futur base d'hiver de Tucson et nous sommes très heureux d'ajouter London à notre réseau. Nous avons constaté la demande de soleil sans escale cet hiver et nous sommes ravis d'offrir une option abordable à London et aux environs », a déclaré Stephen Jones, directeur général de Flair Airlines. « Il ne manque pas de parcs nationaux, d'attractions et de vie nocturne animée à Tucson et nous avons hâte que les Canadiens sortent et explorent tout cela. Nous nous réjouissons de poursuivre notre partenariat avec l'aéroport international de London. »

« L'aéroport international de Londres est ravi d'accueillir Flair Airlines à London pour la première fois de son histoire. Nous sommes impatients d'établir une relation à long terme avec Flair Airlines et d'offrir aux voyageurs de London et du sud-ouest de l'Ontario un service aérien direct vers des destinations passionnantes à des prix extrêmement abordables. » A déclaré Scott McFadzean, président et chef de la direction de l'aéroport international de Londres. « Nous sommes convaincus que cette première annonce avec le service Flair de London, Ontario à Tucson, Arizona cet hiver sera un grand succès au sein de la communauté et offrira aux voyageurs un service direct vers l'État le plus ensoleillé des États-Unis. »

L'aéroport international de London est l'un des six aéroports qui font partie de la base d'hiver de Tucson, pendant la saison hivernale. L'aéroport rejoint l'aéroport international d'Edmonton, l'aéroport international de Fort McMurray, l'aéroport de Lethbridge, Prince George et l'aéroport international de Windsor dans le programme.

Les tarifs aller simple vers Tucson depuis London, y compris les taxes et les frais, commencent à 99 \$ CAD. Les places et la disponibilité des tarifs sont limitées. Les vols au départ de London sont désormais disponibles à la réservation sur <https://www.flyflair.com>.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com. **Pour les demandes des médias, veuillez contacter :**

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com

